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Abstract (en)
[origin: JP2020151464A] To provide a bracelet that can easily be disassembled and/or adjusted.SOLUTION: A link bracelet includes two rows of
side links forming the edges of the bracelet and at least one row of central links arranged between the side links, where the side links each include
at least two through holes in the inner face thereof facing the central links, and the central links are traversed by at least two housings. The bracelet
includes arbors inserted into each of the holes in the side links, the head of the arbors being fitted into the housings of the central links, each arbor
having a grooved portion in proximity to the end thereof, and the central links include an opening allowing access to the grooved portions. The
grooved portions are arranged to cooperate with a locking member designed to be inserted into the openings in the central links to thereby maintain
the assembly of the bracelet.SELECTED DRAWING: Figure 1

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à un bracelet à maillons (100) comprenant deux rangées de maillons latéraux (1) formant les bords du bracelet et au
moins une rangée de maillons centraux (2) disposée entre les maillons latéraux, les maillons latéraux comportant chacun au moins deux trous
(3) débouchant sur leur face interne (4) dirigée vers les maillons centraux et les maillons centraux étant traversés par au moins deux logements
(6). Selon l'invention, le bracelet comprend des axes (7) insérés dans chacun desdits trous des maillons latéraux, la tête des axes se logeant
dans logements des maillons latéraux (1) et présentant chacun une gorge (71) à proximité de leur extrémité, et en ce que les maillons centraux
comprennent une ouverture donnant accès aux gorges qui sont agencées pour coopérer avec un organe de verrouillage (8) destiné à être inséré
dans les ouvertures des maillons centraux pour maintenir le bracelet assemblé.
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